

Hotel Booking Guidance

For reserving a room, please follow the steps.

1. Choose the Check-in and Check-out Dates. To choose the date in the calendar, please see the next page.
2. Click the reservation button (blue circle) according your demand.

The screenshot shows a hotel booking interface. At the top, there are fields for destination (目的地), check-in date (Check-in Date / 入住时间), and check-out date (Check-out Date / 退房时间). The check-in and check-out dates are both set to 2017年07月12日. Below these fields, a blue arrow points to the date input boxes with the text "1. Click here, and it will show a calendar." The main content area is divided into two columns: "可选产品" (Available Products) and "房型种类" (Room Types). The "可选产品" section lists two room types: "高级大床房 (Standard Room (One double bed))" and "高级双床房 (Standard Room (Two Single beds))". For each room type, there are three pricing options: "直销现付价 ¥409 Pay at check-in", "直销预付价(无早) ¥330", and "直销预付价(双早) ¥330". Each pricing option has a red "预订" (Book) button. A blue circle highlights the "预订" button for the "高级大床房" option, with a blue arrow pointing to it from the text "2. Click here for One bed Room." Another blue circle highlights the "预订" button for the "高级双床房" option, with a blue arrow pointing to it from the text "2. Click here for Two beds Room." The "房型种类" section on the right lists several room types: "高级大床房", "高级双床房", "豪华双床房", "无障碍客房", "豪华大床套房", and "行政大床套房". Below this list are social media sharing icons (Weibo, WeChat, QQ), a "分享酒店" (Share Hotel) button, and a "条评论" (Comments) button. At the bottom, there is a section for "酒店环境" (Hotel Environment) with a paragraph of text, a "发表评论" (Post Comment) button, and a "23人想去" (23 people want to go) button.

目的地

Check-in Date
入住时间

Check-out Date
退房时间

省份 城市 2017年07月12日 2017年07月12日

1. Click here, and it will show a calendar.

可选产品 价格

高级大床房
Standard Room
(One double bed)

直销现付价 ¥409
Pay at check-in

直销预付价(无早) ¥330

直销预付价(双早) ¥330

预订

高级双床房
Standard Room
(Two Single beds)

直销现付价 ¥409
Pay at check-in

直销预付价(无早) ¥359

预订

2. Click here for One bed Room.

2. Click here for Two beds Room.

房型种类

高级大床房

高级双床房

豪华双床房

无障碍客房

豪华大床套房

行政大床套房

分享酒店

条评论

你可以第一个评论这个酒店

发表评论

23人想去

Choose the date in the calendar

When click the section of the check-in date, it will show today's calendar.

Please click the ▲ to go to October, and choose the date.

Click here to move to next month.

The image shows a hotel booking interface with two calendar pop-ups. The first calendar is for July 2017, and the second is for October 2017. A red arrow points from the 12th of July to the 31st of October. A blue arrow points to the right arrow in the July calendar, indicating the action to move to the next month.

July 2017

Sun	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	Sat
日	一	二	三	四	五	六
25	26	27	28	29	30	1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24	25	26	27	28	29
30	31	1	2	3	4	5

今天 Today - 清空 Clear × 关闭 Close

October 2017

Sun	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	Sat
日	一	二	三	四	五	六
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31	1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11

今天 - 清空 Clear × 关闭 Close

3. Fill in the personal information.

Please must indicate "EAEH2017" in the Remark section.

When the information is OK, please click the "下一步(Next)" button.

填写入住信息 确认入住信息 预订结果显示

酒店信息

天津碧桂园凤凰酒店

地址：天津天津津南区八里台镇津港公路与八二路交汇口，近八里台工业园区

前台号码：(86 22) 2866 6333

服务条款

销售条款

- 1、所有订房若使用信用卡或预先交付定金，客房可保留至当天下午6点后；若没有提供预定担保，我们 将会在北京时间下午6点后自动取消预定；
- 2、对于担保的预订，若您在当天下午6点没有抵达本 店或没有提前取消该预订，酒店将会收取一房晚当天 房费以作取消费用；
- 3、对于延迟退房，酒店将按规定收取费用。下午6点 前退房，需支付所付房价的50%；6点以后退房，需 支付全天房价；
- 4、酒店入住时间为到店当日下午14:00以后，退房时 间为离店当日中午12:00以前。

客房类型 高级大床房

Room Type

入住日期 2017-10-26

Check-in Date

退房日期 2017-10-31

Check-out Date

客房数量 1 间

Number of Rooms

抵店时间 00:00 3.Choose the Check-in Time.

Check-in Time

备注信息 3.Please fill in "EAEH2017" or "EAEH2017 Participant" here.

Remark

您可以直接填写以下客人信息完成预订。

客人信息

Personal Information

姓名 * 男 女 Female

Name

Male

3.Fill in the personal information here. Must fill in all sections.

手机 +86 * 电子邮箱 *

Cell Phone

Email

下一步 Next

When all information is done, please click here.

4. Confirm your information is OK. Please click the “下一步(Next)” button.
The total price is the original price of the Hotel.
You will pay the preferential price when check-in.

填写入住信息

确认入住信息

预订结果显示

入住信息 Reservation Information

客房类型 高级大床房 Room Type

入住时间 2017-10-26 Check-in Date

退房时间 2017-10-31 Check-out Date

个人信息 Personal Information

姓名 Name

性别 男

Gender

会员卡

电邮 Email

手机
Cell Phone

抵店时间 03:00
Check-in Time

备注 EAEH2017
Remark

房间数 1

Number of Rooms

价格信息 Price

入住天数 5天
Staying Days

客房数量 1间
Number of Rooms

总价：¥2045元

Total Price

需要支付 ¥2045元
Payment

酒店将会为您保留无担保预订的房间到入住当日下午六时 The Hotel will reserve your room until 6:00 pm

下一步 Next

酒店信息

天津碧桂园凤凰酒店

地址：天津天津津南区八里台镇津港公路与八二路交汇口，近八里台工业园区

前台号码：(86 22) 2866 6333

服务条款

销售条款

- 1、所有订房若使用信用卡或预先交付定金，客房可保留至当天下午6点后；若没有提供预定担保，我们 将会在北京时间下午6点后自动取消预定；
- 2、对于担保的预订，若您在当天下午6点没有抵达本 店或没有提前取消该预订，酒店将会收取一房晚当天 房费以作取消费用；
- 3、对于延迟退房，酒店将按规定收取费用。下午6点 前退房，需支付所付房价的50%；6点以后退房，需 支付全天房价；
- 4、酒店入住时间为到店当日下午14:00以后，退房时 间为离店当日中午12:00以前。

5. The reservation is done.

Please print or save this page, and remember the Reservation Number.



订房热线：400-0346-999 [注册](#) | [登录](#) | [订单查询](#) | [返租会员](#) | [会员激活](#)

[首页](#)

[酒店目录](#)

[美食餐饮](#)

[会议中心](#)

[凤凰钻石会](#)

[新闻中心](#)

填写入住信息

确认入住信息

预订结果显示

订单号：R [REDACTED] * [请记住此订单号，用于网站查询订单](#)
Reservation No.
会员卡号：0

客人姓名 [REDACTED]
Name
联系电话：[REDACTED]
Cell Phone

备注信息：直销现付价(含早)
Remark

客房类型：高级大床房
Room Type

入住时间：2017-10-26
Check-in Date

退房时间：2017-10-31
Check-out Date

预订房数：1
Number of Rooms

总计：¥2045元
Total Price

酒店信息

天津碧桂园凤凰酒店

地址：天津天津津南区八里台镇津港公路与八二路交汇口，近八里台工业园区

前台号码：(86 22) 2866 6333

服务条款

销售条款

- 1、所有订房若使用信用卡或预先交付定金，客房可保留至当天下午6点后；若没有提供预定担保，我们 将会在北京时间下午6点后自动取消预定；
- 2、对于担保的预订，若您在当天下午6点没有抵达本 店或没有提前取消该预订，酒店将会收取一房晚当天 房费以作取消费用；
- 3、对于延迟退房，酒店将按规定收取费用。下午6点 前退房，需支付所付房价的50%；6点以后退房，需 支付全天房价；
- 4、酒店入住时间为到店当日下午14:00以后，退房时 间为离店当日中午12:00以前。

**If you have problem with Hotel Booking or need any help,
please contact the Sale Director of Tianjin Phoenix International Hotel.**

Name of the Sale Director: Liu, You-wei刘耀伟

Email address: 251912110@qq.com

Mobile phone: +8615620687009